







聯校運動中心

JOINT SPORTS CENTRE

聯校運動中心是由香港城市大學、香港浸會大學及香港理工大學聯合管理之戶外運動設施。
The Joint Sports Centre is an outdoor sports facilities jointly owned by City University of Hong Kong, Hong Kong Baptist University and The Hong Kong Polytechnic University.

NOTICE

Launching of Pickleball Service

We are pleased to announce that the launch of Pickleball services at the Multi-purpose Court in the Joint Sports Centre, effective **2 January 2026 (Friday)**. Both courts no.1 and no. 2 can be used for Basketball, Volleyball or Pickleball simultaneously.

Eligible users may reserve the facilities at the sports centre of their owner institutions, or make on-the-spot bookings at the Joint Sports Centre by phone or in person from 8:00a.m. to 10:00p.m. each day or from 5:30p.m. to 10:00p.m. on the previous day (except general holidays). Details are as follows:

Type of Facilities	Student	Staff & Immediate Family Member / Alumni
Outdoor Basketball Court /	\$12 (\$27) / hr	\$30 (\$45) / hr
Volleyball Court / Pickleball Court		

Figures in brackets are charges for the night sessions.

Please note that Pickleball operates on a self-service basis. Users are reminded of the followings:

- Borrow the self-service kit (paddles, balls, net, boundary tape) from the service counter upon arrival.
- Set up the court within your booked time slot.
- Return all equipment neatly to the kit bag at the end of your session.

For enquiries, please contact our Service Counter at 2794 1168.

Thank you for your attention.











聯校運動中心

JOINT SPORTS CENTRE

聯校運動中心是由香港城市大學、香港浸會大學及香港理工大學聯合管理之戶外運動設施。
The Joint Sports Centre is an outdoor sports facilities jointly owned by City University of Hong Kong, Hong Kong Baptist University and The Hong Kong Polytechnic University.

通告

新增匹克球服務

由 2026 年 1 月 2 日 (星期五) 起,本中心綜合運動場將正式提供匹克球服務。一號及二號場可以同時進行籃球、排球或匹克球活動。

合資格使用者可透過其所屬大學的體育中心預訂場地設施,或於每天上午八時起,致電或親臨本中心辨理當日使用場地施設手續;或於下午五時三十分至晚上十時,致電或親臨本中心辨理預訂翌日場地手續(公眾假期除外)。詳情如下:

設 施 類 別	學生	職員及直系親屬/校友
室外籃球場 / 排球場 / 匹克球場	\$12 (\$27) / 小時	\$30 (\$45) / 小時

括號內收費為晚間設施收費。

匹克球場為自助形式運作,各使用者須注意以下事項:

- 進場時,請於服務台借用自助套裝(球拍、球、網及場地界線膠帶)。
- 請於預訂時間內自行設置場地。
- 活動完成後,請將所有器材整齊放回套裝袋內交還。

如有任何疑問,請致電 2794 1168 與當值職員聯絡。

敬希垂注。

